
 1 

Protokół Nr ORN.0002.7.2014 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 17 lipca 2014 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

 

 Sesję rozpoczęto   o godzinie  11.00 

                 zakończono o godzinie  11.20 

 

 

Sesji przewodniczył                                    Przewodniczący  Rady Miejskiej  

- Karol Sobczak  

 

 

Protokołowała                                             Inspektor  Wydziału ORN UM  

- Wioletta Biszewska  

 

 

 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych na 

sesję, Zastępcę Burmistrza – Henryka Trznadla, Kierownika Wydziału Budownictwa, 

Inwestycji i Planowania – Alicję Szałkowską, autora miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego – Jana Sadowskiego.  

 

Poinformował, że w dniu 15 lipca br. wpłynął wniosek Burmistrza o zwołanie sesji 

nadzwyczajnej z zaproponowanym porządkiem. Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy  

o samorządzie gminnym był obowiązany zwołać dzisiejszą sesję. Odczytał uzasadnienie 

wniosku – w załączeniu do protokołu. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, iż na stan 21 radnych w sesji uczestniczy  

15 radnych, co stanowi wystarczające quorum do odbycia sesji i podejmowania 

prawomocnych uchwał. Dwóch radnych przybyło na sesję podczas jej trwania.  

 

Lista obecności radnych – w załączeniu do protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji.  

2. Podjęcie  uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego 

w rejonie północnym Olecka w obrębie ewidencyjnym Olecko 2; 

b) zmieniającej uchwałę nr XXXV/328/09 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 27 listopada  

2009 r. w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do realizacji projektu pod nazwą 

„Modernizacja i rozbudowa regionalnego systemu informacji turystycznej”.  

3. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Uwag do porządku obrad sesji nie zgłaszano.  
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Do punktu 2 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w rejonie północnym Olecka w obrębie ewidencyjnym Olecko 2 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

przypomniała, iż Rada Miejska w Olecku w dniu 30 sierpnia 2013 roku podjęła uchwałę  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w rejonie północnym Olecka w obrębie 

ewidencyjnym Olecko 2. Podjęcie uchwały było konieczne ze względu na usytuowanie 

masztu do internetu szerokopasmowego. Przedmiotowa działka jest najwyżej położonym 

miejscem w Olecku. W związku z tym, że istnieje potrzeba wyłączenia gruntów z produkcji 

leśnej, konieczne jest przeprowadzenie procedury planistycznej. Po podjęciu przez Radę 

wyżej wymienionej uchwały, dokonano wyboru oferty Pana Jana Sadowskiego 

(Przewodniczącego Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej) na sporządzenie planu. Projekt 

planu został wyłożony do publicznego wglądu w dniach od 6 czerwca 2014 r. do 27 czerwca 

2014 r. Do wyłożonego projektu planu, w ustawowym terminie, tj. do dnia 14 lipca 2014 r., 

nie wpłynęły uwagi. Projekt planu uzyskał pozytywne opinie i uzgodnienia w wymaganym 

zakresie. Po podjęciu przedmiotowego projektu uchwały Burmistrz wystąpi do Nadleśnictwa 

o wyłączenie gruntów z produkcji leśnej.  

Projekt planu wyznacza teren, na którym zostanie ustawiony maszt, ale także wyznacza 

tereny rekreacyjne, do zrealizowania w przyszłości. Korzystając z tego, że jest to miejsce 

najwyżej położone w Olecku, można byłoby tu wykonać punkt widokowy, prowadzące do 

niego  ścieżki rowerowe, turystyczne, z możliwością połączenia z Wiewiórczą Ścieżką. 

Jednym z pomysłów było wykonanie połączenia ze ścieżką pod drogą.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę na to, aby Przewodniczący nie odczytywał projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego  

w rejonie północnym Olecka w obrębie ewidencyjnym Olecko 2. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zapytał jakiej wysokości będzie maszt? 

 

Pan Jan Sadowski 

odpowiedział, iż maszt będzie wysokości 61 m.  

 

Radny Przemysła Atkielski 

zapytał, czy opracowany plan nie będzie przeszkadzał w rozwoju dla Zakładów „Prawda”? 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że nie. Na działkach, na których zlokalizowany jest zakład, opracowany jest 

inny plan. Przedmiotem naszego planu są działki gminne. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

zapytał, czy jezioro także jest gminne? 
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Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że nie.  

 

Radny Maciej Juchniewicz 

zwrócił uwagę na zapisy dotyczące rekreacji. Zapytał, czy są one na tyle ogólne, że można 

będzie wiele wykonać? 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że tak. Szczegółowo określono, że ścieżki nie mogą być polbrukowe, ale 

żwirowe, aby jak najbardziej zachować naturalny charakter tych terenów.  

 

Radny Maciej Juchniewicz 

przypomniał, iż rok temu mówiono o tym, aby informować wszystkich o tego typu 

inwestycjach. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

wyjaśniła, iż zgodnie z procedurą informacja była podana do publicznej wiadomości, 

zamieszczona na stronie internetowej. 

 

Radny Łukasz Jeleniewicz 

zapytał, czy tego typu nadajnik jest szkodliwy dla ludzi lub zwierząt? 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że nie. Wykonana została prognoza oddziaływania na środowisko. Regionalny 

Dyrektor Ochrony Środowiska zaopiniował pozytywnie projekt planu.  

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

zwrócił uwagę, że tego typu maszty są montowane między innymi na szkołach.  

 

Innych uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za podjęciem uchwały głosowało  

17 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie północnym Olecka  

w obrębie ewidencyjnym Olecko 2. 

 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.49.2014 

w załączeniu 

 

 

b) zmieniająca uchwałę nr XXXV/328/09 Rady Miejskiej w Olecku z dnia  

27 listopada 2009 r. w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do realizacji projektu pod 

nazwą „Modernizacja i rozbudowa regionalnego systemu informacji turystycznej” 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

poinformowała, iż w 2009 r. gmina przystąpiła do projektu „Modernizacja i rozbudowa 

regionalnego systemu informacji turystycznej” w ramach Regionalnego Programu 
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Operacyjnego Warmia i Mazury na lata 2007 – 2013. Liderem projektu jest Województwo 

Warmińsko-Mazurskie. Do projektu przystąpiły 23 samorządy z terenu województwa. Projekt 

pierwotnie miał zakończyć się w roku 2012, jednak ze względu na zmiany występujące  

w zarządzaniu projektem, przedłużającym się okresem przygotowania dokumentacji, okres 

realizacji projektu uległ zmianie. W ubiegłym roku Rada Miejska podjęła uchwałę, w której 

termin przedłużono do 2013 roku. Ostatecznie projekt zakończył się 30 czerwca 2014 r., 

dlatego też należy dokonać zmiany okresu realizacji projektu na lata 2010-2014 po 

podpisaniu umowy finansowej oraz w okresie trwałości projektu, tj. od dnia 1 lipca 2014 r. 

przez okres 5 lat. Trwałość projektu zgodnie z wytycznymi realizacji projektów  

z dofinansowaniem Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego powinna trwać przez 

okres minimum 5 lat od zakończenia projektu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXV/328/09 Rady Miejskiej w Olecku z 

dnia 27 listopada 2009 r. w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do realizacji projektu pod 

nazwą „Modernizacja i rozbudowa regionalnego systemu informacji turystycznej”. 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Radny Janusz Żero 

zapytał, czy zmiana dotyczy jedynie przedłużenia terminu? 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że tak, a także objęcia terminem okresu trwałości. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

odnośnie trwałości zapytał, czy ewentualne aktualizacje będą miały na to miało wpływ? 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że aktualizacje muszą być. Strona musi być na bieżąco wzbogacana  

i uzupełniana.  

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zwrócił uwagę, że w internecie jest ładny przewodnik z trójwymiarowymi planami budynków 

na terenie naszego miasta. Nadal widnieje tam informacja o lokalizacji Izby Historycznej  

w budynku dawnego ratusza. W związku z czym prosił o aktualizację tej informacji. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, iż przekaże uwagę radnego.  

 

Innych uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za podjęciem uchwały głosowało  

17 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę nr XXXV/328/09 Rady Miejskiej 

w Olecku z dnia 27 listopada 2009 r. w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do realizacji 

projektu pod nazwą „Modernizacja i rozbudowa regionalnego systemu informacji 

turystycznej”. 
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U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.50.2014 

w załączeniu 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

przed zakończeniem obrad poinformował, iż wpłynął odpis wyroku Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego stwierdzający nieważność uchwały w sprawie uwarunkowań i kierunków 

rozwoju energetyki opartej na odnawialnych źródłach energii na terenie gminy oraz 

orzekający o tym, że zaskarżona uchwała nie podlega wykonaniu. Zgodnie z przepisami 

istnieje możliwość w terminie 30 dni wniesienia skargi kasacyjnej. Termin wniesienia skargi 

upływa 8 sierpnia 2014 r.  

 

Radny Janusz Żero 

zapytał, czy jesteśmy zainteresowani skargą? 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

stwierdził, iż złożenie skargi wymaga podjęcia przez Radę Miejską stosownej uchwały,  

a więc zwołania sesji w trybie nadzwyczajnym. Taką sesję można zwołać między innymi na 

wniosek co najmniej 6 radnych. Nie wie, jakie jest stanowisko radnych. Skargę będzie musiał 

złożyć Burmistrz. 

 

Radny Janusz Żero 

zapytał Zastępcę Burmistrza o stanowisko w tej kwestii? 

 

Z-ca Burmistrza – Henryk trznadel 

oznajmił, iż Burmistrz uszanuje każdą decyzję, jaką podejmie Rada. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

przypomniał, iż podejmując przedmiotową uchwałę wiadome było, że uchwała zostanie 

uchylona, ale była to inicjatywa obywatelska mieszkańców. Prosił, aby scan wyroku przesłać 

radnym, jak również powiadomić o tym wyroku wnoszących uchwałę.    

Osobiście chciałby zapoznać się z wyrokiem.  

 

Radny Janusz Żero 

zwrócił uwagę, że jeżeli Rada nie podejmie decyzji odnośnie skargi kasacyjnej, upłynie 

termin 8 sierpnia, w Urzędzie pojawią się zwolennicy budowy wiatraków.  

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. 

Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Olecku.  

 

 

          Protokołowała                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

      Wioletta Biszewska        Karol Sobczak        


